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Bemutatkoznak a jelöltek
Június 9-én Tapolca is megválaszthatja helyi képviselőit
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Választás 2024
Az első, már modernnek 
számító választójogi tör-
vényt az 1848-as parlament 
alkotta meg. A törvény 
akkoriban mindössze az 
összlakosság 7.2 százalé-
kának adott választójogot, 
gyakorlatilag a huszadik 
évüket betöltött, elismert 
vallásfelekezethez tartozó, 
számos vagyoni- és értelmi 
feltételnek megfelelt magyar 
férfiak adhatták le voksukat. 
A világ és benne Magyaror-
szág is nagyot változott az-
óta minden értelemben. Ma 
már sokkal többen élhetnek  
szavazati jogukkal, amelyet 
nem befolyásol nemi-, vallá-
si-, nemzetiségi- és társadal-
mi hovatartozás. Kizárólag 
a 18. életév be nem töltése 
vagy jogerős bírósági ítélet 
veheti el a magyaroktól a 
lehetőséget. Véleményem 
szerint, a helyi média fel-
adata ebben a népképvisele-
ti rendszerben az, hogy elfo-
gulatlanul - a lehető legtöbb 
nézőt, olvasót elérve- meg-
mutassa, hogy kik azok a 
személyek, akik a bizalmun-
kat kérik. A kampány során 
tehát arra törekedtünk, hogy 
a jelölteket és az ő várossal 
kapcsolatos elképzeléseiket, 
ígéreteiket megismerhes-
sék a tapolcaiak. Számos 
videó-, újság- és internetes 
tudósítás, interjú született a 
kampány során, ott voltunk 
az utcafórumokon, a sajtó-
tájékoztatókon és televíziós 
vitát is rendeztünk. Friss 
lapszámunk is ezt az elvet 
és törekvést tükrözi, igaz, 
most nem mi ütöttük le a 
betűket a számítógép billen-
tyűzetén. Ezúttal (egy adott 
maximális terjedelemben) 
a polgármester- és válasz-
tókörzeti képviselőjelöltek-
nek adtuk meg az ingyenes 
lehetőséget, hogy elkép-
zeléseiket, programjaikat 
maguk ismertessék. (Voltak 
akik igen, voltak akik nem 
éltek a lehetőséggel.) Ol-
vassuk hát érdeklődéssel és 
tegyük értelmi-, érzelmi- és 
tapasztalati mérlegre a leír-
takat. Június 9-én a tapolcai 
urnáknál pedig szavazzunk 
legjobb lelkiismeretünk sze-
rint! 
    /Töreky László/ 
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Dobó Zoltán vagyok, 10 
éve szolgálom a városom, 
a tapolcaiakat. Annak el-
lenére, hogy főállású pol-
gármesterként végzem a 
munkámat, ez a megbí-
zatás számomra inkább 
hivatás, de leginkább 
életforma. Megválasztá-
som óta az elérhetőségre, 
emberközpontúságra, a 
gyors és hatékony prob-
lémamegoldásra törek-
szem, hogy az itt élők ne 
csak a fogadóórán tudják 
elmondani problémáikat, 
észrevételeiket, hanem az 
utcán, a boltban, a pia-
con, a templomban vagy 
akár a konditeremben. 
Hiszem, hogy az asztal 
mellett, az irodákban el-
képzelések születnek, de 
csak az utcán válnak való-
sággá, a valódi válaszokat 
itt kapjuk.
Tapolca a tágabb érte-
lemben vett családom; 
érdekel, kivel, mi tör-
ténik, érdekelnek a ta-
polcaiak észrevételei, ja-
vaslatai, problémái. Úgy 
gondolom, nem elég a 
saját meglátásainkra tá-
maszkodni, az emberek 
között van lehetőség a 
közvetlen visszajelzések-
re, ezeket pedig minden 

esetben meg kell hallgat-
ni. 
Polgármesterségem alatt 
mindig sokadlagos szem-
pont volt a világnézet, 
felekezet vagy pártpoliti-
kai hovatartozás kérdése; 
számomra a tapolcai-
ak érdeke, a helyi ügyek 
képviselete az elsődleges.  
Hiszem, hogy a település-
fejlesztés, az egészségügy, 
a közlekedésbiztonság, az 
oktatás, a fejlesztések és 
beruházások kérdése nem 
lehet ezek egyikének sem 
alárendelve. Készen állok 
a továbbiakban is min-
denkivel együtt dolgozni, 
aki jó szándékkal fordul 
felénk és a város javát sze-
retné szolgálni.
Az elmúlt évek alatt a 
hatékony, biztos lábakon 
álló városi működést tűz-
tem ki célul, melynek kö-
szönhetően Tapolca meg-
takarításai annak ellenére 
növekedtek, hogy számos, 
előre nem látható nehéz-
ségekbe ütköztünk. Eddig 
nem tapasztalt világjár-
vány, majd energiaválság 
okozta forráselvonások, 
infláció, a város előző 20 
évének peres ügyei nehe-
zítették meg a mindenna-
pi döntéshozatalt. 

Mindezek még inkább 
megerősítették városun-
kat, és a hitemet abban, 
hogy közösen, együtt, 
egységben bármire ké-
pesek vagyunk. Hálás 
vagyok a megtisztelő bi-
zalomért, melyet a tapol-
caiaktól kaptam, a továb-
biakban is számíthatnak 
rám, mindig, minden kö-
rülmények között. 
Látva és tapasztalva mi 
az, ami a város fejlődését 
szolgálhatja, a következő 
öt évben szeretném a szo-
ciális bérlakás állományt 
növelni, ennek érdeké-
ben kezdeményeztük az 
állami tulajdonban lévő, 
egykori tiszti szálló épü-
letének önkormányzati 
tulajdonba adását, mely 
alkalmas szociális lakások 
kialakítására.  
Számomra tapolcaiként 
talán a legfontosabb az 
egészségügyi ellátás biz-
tosítása, ezért küzdünk 
egy éve a 24 órás házior-
vosi ügyeleti ellátás visz-
szaállításáért. Az egyna-
pos sebészet újraindítása 
különösen fontos nem 
csak Tapolcának, de a já-
rásnak is egyaránt 
A tapolcai piac sokunk 
számára nem csak a be-
vásárlás, hanem a társa-
dalmi, szociális kapcso-
latok helyszíne is. Piacra 
járni életforma. Pályázati 

forrásból és önerőből to-
vábbfejlesztjük, komfor-
tosabbá tesszük a külső 
részt.
Minden család legféltet-
tebb kincse a gyermek. 
Boldogságuk, egészségük 
mindenek előtt és felett 
áll számomra. A város 
jelentős önerővel és pá-
lyázati forrás bevonásával 
gyermekorvosi és védő-
női központot hoz létre 
és tovább erősíti a helyi 
oktatási intézményekkel 
kialakított jól működő 
kapcsolatot, együttműkö-
dést. Gyermekeinkben a 

jövő, nekik építjük.
Bővítjük a kereskedelmi 
és szolgáltató szektort, a 
közeljövőben gyorsétte-
rem és bevásárlóközpont 
tervez beruházni város-
unkban, melyek számos 
új munkahelyet, új szol-
gáltatás- és termékválasz-
tékot biztosítanak majd a 
tapolcaiak számára. 
Hiszem, hogy Tapolca 
továbbra is a tapolcaia-
ké marad, és megmarad 
annak a kis ékszerdoboz-
nak, melynek én látom. 
Tegyünk együtt, egység-
ben érte!

Dobó Zoltán az Egységben Tapolczáért 
Egyesület polgármesterjelöltje

Konczek Tímea vagyok, 
50 éves. Tapolcán, a 
Dobó városrészben élek 
családommal. Az önkor-

mányzati választásokon 
az Egységben Tapolcáért 
Egyesület képviselőjelölt-
jeként indulok itt, az 1. 
sz. választókerületben.
Amennyiben megtisztel-
nek bizalmukkal, ígérem, 
hogy mindent megteszek 
a választókerület fejlő-
déséért, és az ott élőkért. 
Szerintem az elvégzése 
váró feladatokon kívül, 
nagyon fontos, hogy nyi-
tottak legyünk az embe-
rek szociális, egészség-

ügyi problémáira is, hogy 
senki ne érezze magát 
egyedül a bajban. Ebben 
is maximálisan számít-
hatnak a segítségemre. 
Fontosnak tartom, hogy 
a Kertvárosban élők is 
érezzék, hogy számíthat-
nak rám. Célom, hogy 
mindenki számára el-
érhető legyek. Bízom 
benne, hogy megosztják 
velem észrevételeiket, 
javaslataikat, igyekszem 
ezeket mindig szem előtt 

tartani és közös megol-
dást találni a felmerülő 
problémákra. Munkámat 
becsülettel, a közösség 
érdekeit szem előtt tartva 
kívánom végezni. 

Terveim:
Csomagautomaták telepí-
tésének szorgalmazása a 
Dobó városrészben
Viszló utcai játszótér fel-
újítása
Klapka Gy. utcában csa-
padékvíz elvezetés

Járdafelújítás a Stadion 
utcában
Batsányi tagintézménynél 
csatornacsere
Dobó téri közösségi ház 
kihasználása programok 
szervezésével
Lesence utcai játszótér 
környékén víznyelők át-
helyezése 
Bajcsy-Zs. u. végébe nagy-
méretű panorámatükör 
kihelyezése 
Piac külső részének a fel-
újítása

Tölgyes Zsolt vagyok, az 
Egységben Tapolczáért 
Egyesület képviselő je-
löltje a 2. számú választó-
körzetben. 

52 éves tősgyökeres ta-
polcaiként családommal 

jelenleg is itt élek.
Az elmúlt 5 évben a 2. sz. 
választókörzet képviselő-
jeként dolgoztam, illetve 
a testületben a közbizton-
sági tanácsnoki feladato-
kat láttam el.
Rendőri múltamból adó-
dóan a tisztesség és a be-
csület nekem fontos té-
nyezők.
Szívesen veszek részt kö-
zösségi munkákban, szív-
ügyemnek érzem a körzet 
és ezzel együtt a város fej-
lesztését.
Ebben a szellemben sze-
retném folytatni képvi-
selői munkámat - meg-

őrizve, fejlesztve az eddig 
elért eredményeket - to-
vábbra is a 2. sz. választó-
kerületben.

Célkitűzések a körzetben:
- utak (különösen a Vas-
tagh J. utcával párhu-
zamos murvás szakasz 
portalanítása), járdák 
(különösen a Keszthelyi út 
Damjanich és Széchenyi 
utca közötti szakasz) javí-
tása, felújítása
- csapadékvíz elvezetés fej-
lesztése, bővítése (a körzet 
egyik visszatérő problé-
mája)
- Déli városkapu park és a 

Tópart további fejlesztése 
(sport és szabadidős esz-
közök)
- újra megpályázzuk az 
Áruház mögötti parkoló 
felújítását
- közvilágítás javítása 
napelemes lámpákkal
- közbiztonság fenntartá-
sa, fokozása érdekében a 
kamerarendszer bővítése

A körzet és a város to-
vábbi fejlődése érdekében 
szeretném kérni támoga-
tásukat!
Önökkel együtt, egységben 
sikerülni fog!
Hajrá Tapolca!



Dalmai Melinda vagyok 
1989-ben költöztem csalá-

dommal Tapolcára, jelen-
leg is itt élek, gyógypeda-
gógusként dolgozom. 
Munkám során igyekszem 
minél több hozzám segít-
ségért forduló családnak 
segíteni. Több civil szer-
vezet tagjaként, alapítója-
ként eddig is célom volt a 
különböző célcsoportok 
támogatása. Hiszem, hogy 
a közéletben való részvé-
tellel még szélesebb körben 
tehetek a város lakóiért. 

Szeretnék dolgozni Tapolca 
további fejlődéséért, hogy 
olyan városunk legyen, 
amilyet az itt élők többsé-
ge szeretne. Úgy gondo-
lom, hogy az Egységben 
Tapolczáért Egyesületben 
megtaláltam azokat az em-
bereket, akikkel hasonló 
módon gondolkodunk, 
egymást kiegészítve tu-
dunk tenni a közös célo-
kért, mindig a lakosság ér-
dekeit szem előtt tartva. Ez 

az a közösség, ahol nőként 
is meghallgatják a vélemé-
nyemet, ötleteimet és tá-
mogatják azokat. Tegyünk 
együtt, egységben Tapol-
cáért!
Terveim:
- Kossuth utcai buszmegálló 
felújítása
- Járdák felújítása, javítása
- Gyalogút kialakítása a Si-
mon I. utca Móricz Zs. utca 
között
- Forgalmi rend, parkolási 

rend felülvizsgálata, átala-
kítása, módosítása az aláb-
bi utcákban: Eötvös L. - Ko-
dály Z. - Móricz Zs. utca
- Csapadékcsatorna rend-
szer felújítások a választó-
kerületben
- Kamerarendszer bővítése 
- Kiemelt feladatomnak te-
kintem a fogyatékossággal 
élők, a hátrányos helyzetűek 
és családjaik, a pedagógu-
sok és a szociális szféra dol-
gozóinak képviseletét

Pass Sándor vagyok, 2015 

óta Tapolca 3. számú 
választókerület képvi-
selője. Az elmúlt kilenc 
évben lehetőségem 
nyílt megismerni a vá-
rosrészben élő embe-
reket. Észrevételeikkel, 
hasznos tanácsokkal 
segítették képviselői 
munkámat.
Ennek a közös gondol-
kodásnak köszönhető-

en nagyon szép ered-
ményeket értünk el.
Az Egységben 
Tapolczáért Egyesület 
képviselőjelöltjeként 
ígérem, hogy meg-
választásom esetén, 
ahogy eddig, ezután is 
a városrészben elő em-
berek akaratát, szán-
dékát figyelembe véve 
végzem majd a munká-

mat.

Terveim a következők:
- Fő tér 4. homlokzat 
felújítása
- Utak, járdák aszfalto-
zása, javítása. Új par-
kolók kialakítása
- Kamerák, napelemes 
lámpák kihelyezése
- Újra tárgyalunk a 
„nagyposta” akadály-

mentesítése érdekében
- Zöldterületek karban-
tartása, fásítás, virágo-
sítás
- Csapadékvíz elvezetési 
munkák folytatása
- Sebességmérő traffibox 
telepítése
- Ady utca 10-12. közöt-
ti terület parkosítása, 
járda, lépcső építése
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Bertalan Csaba vagyok, 
az Egységben Tapolczáért 

Egyesület képviselőjelöltje 
a 4-es számú választókör-
zetben.
2011-óta dolgozom a vá-
rosunk leghíresebb idegen-
forgalmi nevezetességének 
számító Tavasbarlangban 
tárlatvezetőként valamint 
5 éve - polgári búcsúztató 
szónoki szolgálatot látok el.
Hiszek a közösség építő ere-
jében, jó kapcsolatot ápolok 
a helyei civil szervezetekkel, 

amelyek tagjaival közösen 
szívesen feszek részt évről 
évre a mindenszenteket 
megelőző temető takarítás-
ban, szemétszedésekben, 
járdafestésekben és minden 
olyan munkában, amelyek-
kel összefogva tehetünk a 
városunkért.
Céljaim között szerepel:
- A biztonságosabb gépjár-
mű és gyalogos közlekedés 
érdekében táblák kihelyezése 

valamint útburkolati jelzé-
sek felfestése
- Meglévő közlekedési létesít-
mények járdák, útburkola-
tok javítása aszfalttal illetve 
térkővel
- Zöldterületekkel és a 
csapadékvízlevezetéssel kap-
csolatos beruházások illetve 
fejlesztések
(a meg lévő víznyelő aknák 
javítása, illetve új aknák ki-
vitelezése a szükséges hely-

színeken)
- A kertváros egyik fontos 
jelképének tekinthető Víz-
torony állagmegóvása vala-
mint a környezetének folya-
matos karbantartása, 
- A Fenyves utcai közösségi 
tér fejlesztése

Kérem, keressenek bizalom-
mal,
TEGYÜNK EGYÜTT, EGY-
SÉGBEN TAPOLCÁÉRT!

Buzás Gyula vagyok az 

Egységben Tapolczáért 
Egyesület képviselő jelölt-
je a 6-os számú választó 
kerületben. 1984-óta élek 
Tapolcán a keleti város-
részben. A következő 5 év-
ben a megkezdett munkát 
szeretném folytatni önök-
kel együttműködésben. A 
közéleti munka mindig is 
fontos volt számomra. Bí-
zom Önökben, bízzanak 

bennem. Remélem támo-
gatni fognak!
A 6-os választókerület ma-
gába foglalja: Juhász Gyula 
u. 1-39.számig.
Berzsenyi D. u., Csokonai 
V.  M. u., Radnóti M. u., 
Bányász u., Kazinczy Tér. 
1-3-5-7-9.sz épületek által 
határolt területet.
Egységben vagyunk! Hajrá 
Tapolca!

Képviselőjelölti terveim:
- Kazinczy tér 1., 3., 
5., 7., 9. energetikai és sta-
tikai szempontú korszerű-
sítését elősegítő pályázatok 
keresése, az Y házak egye-
dülálló sajátosságainak fi-
gyelembevételével
- A körzet zöldterü-
leteinek gondozása fásítás, 
folytatása,
- Kamera rendszer 

fejlesztése
- Parkolók aszfalto-
zása (Kazinczy tér 3., 5., 7., 
9.)
- Megoldás keresés a 
csapadékvíz elvezetésére
 (Radnóti u. – Csokonai u.- 
Bányász u.)
- A csapadékvíz csa-
tornarendszer felülvizsgála-
ta (Kazinczy tér 1. és Ber-
zsenyi D. u. kereszteződése)

Puskás Ákos vagyok a ta-
polcai 7. számú választó-

kerületben az Egységben 
Tapolczáért Egyesület kép-
viselőjelöltje. Az elmúlt 5 
évben ennek a körzetnek a 
megválasztott képviselője-
ként és alpolgármesterként 
dolgoztam a város egészé-
ért, kiemelten a körzetért. 
Szívügyemnek tartottam 
és tartom a körzet, a város 
szebbé, emberibbé, rende-
zettebbé tételét. Igyekeztem 
és a jövőben is igyekezni fo-

gok a legjobb tudásom sze-
rint a körzet fejlődését elő-
segíteni, lakóit támogatni. 
Elsősorban azért, mert Ta-
polcán születtem 1979-ben, 
itt gyermekeskedtem Y-i 
gyerekként, és a családom-
mal az egyik Y-ban élek. A 
megkezdett munkákat sze-
retném folytatni (útépítés, 
napelemes lámpák kihelye-
zése, zöldterület fejlesztés, 
táblák, kamerák) és új fej-

lesztéseket is megvalósítani. 
Hiszek abban, hogy Önök-
kel, Veletek együtt közösen 
jót és jól tudunk és fogunk 
tenni, hiszen nincsenek 
pártszínek, csak TAPOL-
CAI szívek.
- Teljessé tesszük a Barackos 
lakóparkban az útépítést, 
közvilágítást
- Fejlesztjük játszótereinket 
(pl: Egry utca, óvodák), és 
közterületeinket

- Folytatjuk a Kazinczy téren 
a parkolók felújítását, porta-
lanítását, bővítjük azokat
- Fejlesztjük a közlekedés 
biztonságát, bővítjük a ka-
merarendszert 
- Támogatjuk sportegyesüle-
teink munkáját 
- Folytatjuk és megerősítjük 
a város hagyományait
- Segítjük a városban műkö-
dő civil szervezetek munká-
ját

Rózsa Dávid vagyok, az 
Egységben Tapolcaért Egye-

sület diszeli képviselőjelölt-
je. Szülővárosom, Tapolca és 
jelenlegi otthonom, Diszel. 
Ahogyan a múlt generációi, 
én is mélyen gyökerezem 
ebben a gyönyörű kis tele-
pülésben.
Gyerekkorom óta aktív ré-
szese vagyok a gazdálko-
dásnak, gimnáziumi éveim 
után tanulmányaimat is 
ezen irányban végeztem. 
Dobó Zoltán felkérésére vál-

laltam a képviselőjelöltséget. 
Miért? Szeretném, ha Diszel 
fejlődne, és úgy gondolom, 
hogy közösen, egy erős és 
összetartó közösségként ez 
elérhetővé válik számunkra. 
Ezért arra kérem a városrész 
lakóit, hogy adjanak nekem 
bizalmat és támogatást a kö-
zelgő választásokon.
Megválasztásom esetén a 
következőket tervezem Di-
szelben: Vizes árkok rendbe-

tétele, illetve csapadékelveze-
tési problémák megoldása. 
A temetőben gyalogos járda 
létesítése a kiskaputól kez-
dődően. A kápolna elé egy 
féltető építése (ravatalozó), 
Falusi hagyományok és ren-
dezvények újraélesztése illet-
ve bővítése 
Kamerarendszer bővítése (pl. 
temetőnél lévő keresztező-
dés). Botár Árpád és Mező 
utca útburkolatának javítsa. 

Célom a problémák feltá-
rása, szakszerű megoldása, 
szorosabb együttműködés a 
várossal, folyamatos és ered-
ményesebb kommunikáció 
a városvezetés és az itt élők 
között. 
Ígérem, hogy minden 
erőmmel azon leszek, hogy 
Diszel egy még jobb és 
virágzóbb hely lehessen 
mindannyiunknak. Hajrá 
Diszel!
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Lasztovicza Máté vagyok, 
Tapolcán születtem, itt nőt-
tem fel, itt érettségiztem 
a Batsányi János Gimná-
zium diákjaként, itt spor-
toltam a Tapolca Vívóklub 
vívójaként. Diplomámat 
Budapesten, a Nemze-
ti Közszolgálati Egyetem 
Államtudományi Karán 
szereztem, ahol államigaz-
gatási, jogi, valamint köz-
gazdasági ismeretek elsajá-
títása mellett megismertem 
és megtanultam az önkor-
mányzatok működését is. 

Egyetemi éveimet követően 
a Parlamentben dolgoztam, 
a Magyar Országgyűlés 
Gazdasági Bizottságának 
kabinettitkáraként, ahol 
fontos gazdasági törvények-
kel foglalkoztunk, valamint 
a magyar települések és az 
önkormányzatok munkáját 
segítettük. Három éve Dr. 
Navracsics Tibor közigaz-
gatási és területfejlesztési 
miniszter úr, országgyűlési 
képviselőnk választókerüle-
ti kabinetfőnökeként segí-
tem a térség fejlesztéseinek 

megvalósulását, valamint 
az itt élők ügyeinek, prob-
lémáinak megoldását. Édes-
apám, Lasztovicza Jenő 17 
éven keresztül Tapolca és 
térsége országgyűlési képvi-
selőjeként sokat tett a város 
fejlődéséért és az itt élőkért, 
akitől kisgyermek korom 
óta láttam, milyen fontos 
segíteni az embereknek és 
egy város fejlődéséért dol-
gozni. Szívügyem Tapolca, 
úgy gondolom, szerencsé-
sek vagyunk, hogy Ma-
gyarország egyik legszebb 
helyén élhetünk a Balaton-
felvidéken. Fontos, hogy 
szeretett városunk végre a 
megérdemelt fejlődés útjára 
lépjen.  Az egészségügy fon-
tosságára nagy hangsúlyt 
fektetünk, célunk, hogy Ta-
polca ismét állandó ügyele-
ti pont legyen. Az ügyeleti 
ellátást szeretnénk minél 
hamarabb visszaállítani a 
Deák Jenő Kórházban. Leg-
fontosabb céljaim közé 
tartozik a régóta várt tan-
uszoda megvalósítása, hogy 
a város sportéletét még ma-
gasabb színvonalra emeljük. 
Az uszoda megépülésével 
városunk óvodásai és isko-
lásai helyben tanulhatná-
nak meg úszni, és a felnőtt 

városlakók számára is meg-
nyílna egy újabb sportolási 
és rekreációs tevékenység 
lehetősége. 
Szeretnénk, ha Tapolcán 
újra megtalálnák számítá-
sukat azok a fiatal szakem-
berek, akik tanulmányaik 
végeztével más városban 
vállalnak munkát. Ehhez 
olyan munkahelyekre van 
szükség városunkban, ame-
lyek haza csábítják a tapol-
cai fiatalokat városunkba. A 
laktanyák területén szeret-
nénk megvalósítani olyan 
ipari parki infrastruktu-
rális fejlesztéseket, melyek 
vonzóvá teszik a területet 
cégek, vállalatok számára, 
hogy itt létesítsenek telep-
helyeket, magával hozva 
ezzel új munkahelyek meg-
teremtését.  Terveink között 
szerepel szolgálati lakások 
kialakítása, hiszen sokkal 
nagyobb eséllyel jönnek 
vissza városunkba olyan 
orvosok, mérnökök, vagy 
egyéb diplomás szakembe-
rek, akiknek kezdetben se-
gítséget tudunk nyújtani a 
lakhatás terén.
A hétvégi helyijárat közle-
kedés visszaállítása állan-
dó jelleggel, és a hétközi 
helyijárat közlekedés opti-

malizálása szintén fontos 
célunk. Számunkra nem 
kérdés, hogy szükség van-e 
a városban hétvégi helyijárat 
közlekedésre. Célunk, hogy 
a környezettudatosságot 
és fenntarthatóságot szem 
előtt tartva új, zöld rendszá-
mos járműveket szerezzünk 
be a városnak.
Terveink között szerepel 
új parkolóhelyek kialakítá-
sa városunkban, valamint 
Tapolca számos területén 
elengedhetetlen az utak, 
járdák és parkolók leaszfal-
tozása, játszóterek és közös-
ségi terek felújítása, korsze-
rűsítése.
Városunk olyan adottsá-
gokkal rendelkezik, me-
lyekkel nem csak hazánk, 
hanem Európa turisztikai 
térképére is felkerülhetünk. 
Olyan turisztikai fejlesz-
téseket tűztünk ki célul, 
melyekkel Tapolca végre a 
jól megérdemelt fejlődés 
útjára léphet, szépségét és 
egyedülállóságát továbbra is 
megtartva szeretnénk előre 
vinni otthonunkat.
Kérem, támogassanak sza-
vazataikkal a június 9-ei ön-
kormányzati választásokon, 
és adjunk együtt új, fiatalos 
lendületet városunknak!

Lasztovicza Máté a FIDESZ-KDNP polgármesterjelöltje

Töreky Ferenc vagyok, Ta-
polcán születtem, a Dobó 
városrészben élek csalá-

dommal. Lasztovicza Máté 
polgármester jelölt csapa-
tában kívánom az Önökkel 
közös céljainkat megvalósí-
tani az 1. számú választóke-
rületben. Munkahelyemen 
huszonnégy éve dolgozom, 
a környezetvédelmi és víz-
építési üzletágban, jelenleg 
építésvezetőként.  Meggyő-
ződésem, hogy választókör-
zetünk életében a generáci-

ók összekapcsolása fontos 
feladat, a közös találkozások, 
rendezvények szervezése 
által. Az idősek megbecsü-
lését, a velük való törődést 
szívünkből fakadó köteles-
ségünknek kell tartanunk, 
mert tudásuk, tapasztalatuk, 
bölcsességük óriási támaszt 
nyújthat számunkra. 
Céljaim közé tartozik a 
helyijárat közlekedés opti-

malizálása, a körzetemet 
érintő közlekedési problémák 
és balesetveszélyes útszaka-
szok, járdák felülvizsgálata, a 
víziközmű rendszerek felújí-
tása a lakótelepen és a kert-
városban egyaránt. A terüle-
tileg különálló városrészben 
szükség van egy szakemberre, 
aki a kulturális életet gazda-
gító, hagyományos rendezvé-
nyek, kiállítások, programok 

szervezését ellátja.  Bízom 
benne, hogy kamatoztatha-
tom az eddig megszerzett 
tapasztalatomat és tudáso-
mat annak érdekében, hogy 
ezen településrészek is elfog-
lalják méltó helyüket Tapol-
ca térképén.  Ehhez a közös 
munkához kérem Önöket, 
hogy szavazataikkal támo-
gassanak a június-9-i önkor-
mányzati választásokon!

Lenner László vagyok, a 

tapolcai 2. számú választó-
kerület képviselőjelöltje a 
Fidesz-KDNP színeiben. 37 
éve élünk Tapolcán felesé-
gemmel, itt neveltük fel há-
rom gyermekünket, ma már 
a helyben élő három uno-
kánk felcseperedését segít-
jük, figyeljük a nagyszülők 
örömével.
Első -és egyetlen- munka-
helyemen, a Batsányi János 
Gimnázium és Kollégium-

ban több ezer gyermeket 
tanítottam, neveltem a ter-
mészet szépségeire, az élet 
tiszteletére. 
Célom új munkahelyek te-
remtésének előmozdítása, 
hogy tanítványaim haza-
térhessenek és helyben ta-
láljanak munkát. Tapolca 
legnagyobb kitörési pontja 
a turizmus, ezért választó-
kerületemben a tópart meg-
érdemel egy gyönyörű esti 

díszkivilágítást. Nagy szük-
sége van korszerű esővíz el-
vezetésre a déli városrésznek, 
megmutatták ezt az egyre 
gyakoribb viharok. Célom 
a hosszú évek óta húzódó 
vasúti gyalogosaluljáró fel-
újítása, hiszen beázik, bal-
esetveszélyes.  Fontosnak 
tartom az oktatás, a sport 
és a közösségi szolgáltatások 
fejlesztését. Minden gyermek 
megérdemli a magas színvo-

nalú oktatáshoz való hozzá-
férést, amely felkészíti őket a 
jövő kihívásaira.  Tapolca és 
a Balaton-felvidék legendás 
szépsége páratlan lehetősé-
geket tartogat. Munkámmal 
ennek további fejlesztéséhez, 
lakóhelyem életminőségének 
javításához szeretnék hozzá-
járulni. Kérem, hogy június 
9-én az önkormányzati vá-
lasztásokon támogassanak 
szavazataikkal.

Neszler Imre Attila vagyok, 
a tapolcai 3. számú válasz-

tókerületben indulok a jú-
nius 9-ei választásokon a 
Fidesz-KDNP színeiben. 
A Tapolcai Értékmegőr-
ző Egyesület elnökeként 
és a tapolcai Ózsinagóga 
tulajdonosaként számos 
rendezvényt szerveztünk 
és szervezünk 2016 óta, 
felpezsdítve ezzel Tapolca 
város és a környék kultu-
rális életét.  Az Egyesület 5 
fajta helytörténeti könyvet 

adott ki napjainkig, mind-
emellett én magam is részt 
vettem a Tapolca belvá-
rosa alatt húzódó Lessner 
pincerendszer műemlékké 
nyilvánításában, ahol több 
alkalommal is ingyenes 
helytörténeti pincesétákat 
szervezünk. Ötleteimmel, 
nyelvtudásommal az Önök 
érdekeit szem előtt tartva 
szeretnék képviselőként te-
vékenykedni, hogy Tapolca 

egy minden korosztály szá-
mára élhető és fejlődő tele-
pülés lehessen. 
Terveim között szerepel 
további színvonalas kul-
turális rendezvények szer-
vezése, a város múltjának 
kutatása és annak bemuta-
tása, turisztikai fejlesztések 
tervezése, az üres üzlethe-
lyiségek újbóli nyitásának 
elősegítése. 
Fontos célom Tapolca város 

külkapcsolatainak erősíté-
se turisztikai és vállalkozói 
területen egyaránt, bizton-
ságos kerékpárutak kiépí-
tése, a helyi szociális háló 
fejlesztése és támogatása 
szépkorúak és rászorulók 
részére.  
A helyi közösséget segítő, 
támogató terveim megva-
lósításához kérem Önöket, 
támogassanak szavazataik-
kal június 9-én.
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Molnár Attila Ádám 
vagyok, a 4. számú vá-
lasztókerület képviselő-

jelöltje a Fidesz-KDNP 
színeiben. Tapolcán szü-
lettem, érettségi vizsgát 
a Széchenyi István Szak-
képző Iskolában tettem, 
majd tanulmányaimat a 
Pannon Egyetemen foly-
tattam és közgazdászként 
végeztem turizmus-ven-
déglátás alapszakon.
 2006 és 2010 között kül-
sős tagként dolgoztam a 
Veszprém Megyei Önkor-
mányzat Közgyűlésének 

Nemzetközi Kapcsolatok 
és Turizmus Bizottságá-
ban. 2019 és 2024 között 
Tapolca Város Képviselő-
testületének Turizmus és 
Városfejlesztési Bizottsá-
gának külsős tagjaként 
igyekeztem városunkért 
a legtöbbet megtenni. 
Jelenleg a Balatontourist 
cégcsoport üzemeltetési 
és ellenőrzési vezetője va-
gyok. Feleségemmel két 
kisiskolás korú kislányt 

nevelünk szeretetben. 
Terveim között szerepel 
a Pacsirta és József Attila 
utcákban utak, járdák le-
aszfaltozása, okos zebrák 
kialakítása a veszélyes 
kereszteződésekben. Cél-
jaim közé tartozik városi 
tömegközlekedési megál-
lópont létesítése a Pacsir-
ta utcában, valamint a 
kamerarendszer bővítése 
az északi városrészben.  
Körzetemben óvoda és ál-

talános iskola is található, 
ahol fontosnak tartom a 
közlekedési rend felülvizs-
gálatát, hogy gyermekeink 
nagyobb biztonságban 
látogathassák ezeket az 
intézményeket. Céljaim 
és terveim megvalósí-
tásához kérem Önöket, 
támogassanak szavazata-
ikkal a június 9-ei önkor-
mányzati választásokon.

Máté Sándorné vagyok, 
az 5. számú választóke-

rület képviselőjelöltje, 
valamint 5 éve önkor-
mányzati képviselőként 
segítem Tapolca Város 
Ö n k o r m á ny z a t á n a k 
munkáját. 
A tapolcai Deák Jenő 
Kórház dolgozójaként 
minden nap az egész-
ségügyért teszek, és a 
betegek érdekeit tartom 
szem előtt. Legfonto-
sabb értéknek a család 

fontosságát tartom, erre 
minden alkalmat igyek-
szem megtalálni. Szív-
ügyemnek érzem ezt a 
körzetet, mivel gyermek-
korom óta itt élek. Éppen 
ezért fogadtam el ismét a 
felkérést, hogy a Fidesz-
KDNP jelöltjeként indul-
jak a június 9-ei önkor-
mányzati választásokon.

Fontosnak tartom a köz-

lekedési rend felülvizsgá-
latát a választókerületem 
utcáiban szakemberek 
bevonásával, valamint 
utak, járdák felújítását, 
padok kihelyezését és kö-
zösségi terek létrehozását. 
A Juhász Gyula utca felső 
részén szeretnék megva-
lósítani egy kültéri felnőtt 
fitnesz parkot, mely a 
körzetben élők egészségét 
szolgálná.

Tapolca megérdemli, 
hogy fejlődhessen, ebben 
kérem az Önök segítsé-
gét június 9-én! Együtt 
sikerülni fog!

Törőcsik Attila vagyok, 
a Fidesz-KDNP képvise-

lőjelöltje a 6. számú vá-
lasztókerületben. Tapol-
cán élek feleségemmel és 
három gyermekemmel. 
A Testnevelési Egyetem 
után közel 20 éve peda-
gógusként végzem hivatá-
som, jelenleg is a Batsányi 
János Gimnázium és Kol-
légiumban tanítok. 
Szentesen OB 1-es vízi-
labdázóként, a szakedzői 
diploma megszerzését kö-
vetően a Budapesti Hon-

véd, majd a Szentesi VK 
leány utánpótlás- és fel-
nőtt csapatok mellett dol-
goztam edzőként. A toki-
ói olimpián bronzérmet 
szerzett női csapatból há-
rom játékos nevelőedzője 
voltam. 
Lasztovicza Máté polgár-
mesterjelölttel célunk, 
hogy amennyiben felha-
talmazást kapunk Önök-
től, úgy végre megvalósul-
hasson Tapolcán a fedett 

uszoda, és megalapíthas-
suk az úszó- és vízilabda 
szakosztályt. 
A 6. számú választókerü-
letben az Önök javaslatai 
alapján szeretnénk létre-
hozni egy modern kutya-
futtatót. Az Y-házakat 
fontos lenne szakértői fel-
mérést követően felújítani 
pályázati lehetőség esetén, 
valamint lényeges az utak, 
járdák és parkolók felújítá-
sa, aszfaltozása, kerékpár 

tárolók létrehozása. Célom 
egy családbarát játszótér 
fejlesztése a 3-5. számú 
Y-házak mögött, a kis-
gyermekes családokra, és 
az idősekre is gondolva. 
Céljaim megvalósításá-
hoz kérem, támogassanak 
szavazataikkal június 9-én 
az önkormányzati válasz-
tásokon, hogy Önökkel 
együttműködve megvaló-
síthassuk mindazt, amit 
szeretnének!

Horváthné Somogyi Il-
dikó vagyok, tősgyökeres 

tapolcai, itt születtem, nőt-
tem fel, most is itt dolgo-
zom és élek családommal. 
Pedagógus, gyógypedagó-
gus és szociális végzettség-
gel rendelkezem. Szeretem 
Tapolcát, az itt élő embere-
ket, ezért eddig is és a jö-
vőben is minden erőmmel 
és energiámmal városunk 
fejlődéséért, az itt élők si-
keréért fogok dolgozni. 
Városunk lakóinak érde-

kében vezetőként mun-
kahelyeket és szociális 
szolgáltató intézményeket 
hoztam létre és működte-
tek több mint 20 éve, ahol 
nemcsak a szakképzett 
kollégák dolgozhatnak, 
hanem a hátrányos élet-
helyzetű emberek is, ezál-
tal több mint 150 főnek és 
családjának biztosítok biz-
tos megélhetést. 
5 éve Tapolca Város Ön-

kormányzata képviselő-
jeként is tevékenykedek. 
Megtisztelő érzés, hogy a 
június 9-ei önkormányzati 
választásokon a FIDESZ-
KDNP jelöltjeként, a 7. 
számú választókerületben 
indulhatok képviselőjelölt-
ként. Hiszek abban, hogy a 
választókerületben közös 
erővel meg tudjuk való-
sítani azokat a terveket, 
amik lehetőséget adnak a 

fejlődésére.  Nagyon fon-
tosnak tartok egy játszó-
tér kialakítását a Barackos 
lakóparkban. Mindemellett 
fontos ebben a városrész-
ben az utak leaszfaltozása, 
járdák létesítése és a köztéri 
lámpák felülvizsgálata. 
Céljaim és terveim megva-
lósításához kérem Önöket, 
támogassanak szavazataik-
kal június 9-én, az önkor-
mányzati választásokon.

Horváth Miklósné, Edit-
nek hívnak, közel 30 éve 

élek családommal Diszel-
ben. Lasztovicza Máté pol-
gármesterjelölt felkérésére, 
a Fidesz-KDNP képviselő-
jelöltjeként indulok a 8-as 
számú választókörzetben, 
Diszelben. 
Szívügyem a település kö-
zösségi és gazdasági életé-
nek fejlesztése, valamint 
a turizmus élénkítése. Hi-
szem, hogy a helyi vállal-
kozók és a lakosság össze-

fogásával, együtt, hatalmas 
dolgokra vagyunk képesek. 
Fontos célom, hogy a Kul-
túrház kerüljön vissza a 
diszeliekhez, a közösségi élet 
térjen vissza a falai közé. 
Támogatom, hogy a Kultúr-
ház, rendeltetésének megfe-
lelően, a lakosok közösségi 
és szabadidős tevékenységét 
szolgálja. 
További terveim közé tar-
tozik a régi iskola épü-

letének turisztikai szál-
láshellyé alakítása helyi 
vállalkozók bevonásával. 
Sűrűbb helyijárat közleke-
dés visszaállítása és menet-
rend kialakítása a lakosság 
igényei szerint, egy helyi 
lakos megbízása a település 
üzemeltetési és karbantar-
tási feladatainak ellátására. 
Olyan tervek ezek, amelyek 
jó eséllyel megvalósíthatók 
Diszelben és mindannyi-

unk számára fontosak. Kü-
lön öröm és lehetőség szá-
munkra, hogy Navracsics 
Tibor személyében egy 
olyan miniszter áll mö-
göttünk, akire a térségben 
is maximálisan számítha-
tunk. Céljaim és terveim 
megvalósításához kérem 
Önöket, hogy június 9-én 
az önkormányzati választá-
sokon támogassanak szava-
zataikkal.
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Részletek az Élhetőbb 
Városunkért Egyesület 
(ÉLVE) programjából:
Munkahelyekről: Ta-
polcán kevés a jól fize-
tő munkahely. Kellenek 
olyan munkahelyek, 
amelyekben egy átla-
gos képességű, átlagos 
végzettségű ember bár-
mikor elhelyezkedhet. 
Kell, amely több kép-
zettséget, végzettséget 
igényel. Ez a szolgáltatás 
területe. Itt a jövedel-
mek is jobbak lehetnek. 
Nőhet a szolgáltatás-
ban dolgozók száma, 
ha például a turizmust 
fejlesztjük. Van, ami 

ennél is magasabb kép-
zettséget, felkészültséget 
igényel és a jövedelem 
is jelentősen nagyobb. 
Ilyen innovatív munka-
helyeket kell találnunk 
és hoznunk Tapolcára. 
Ezek elsősorban a fiata-
lok számára jelenthet-
nek vonzó megoldást.
Bérlakásokról: Önkor-
mányzati bérlakásra 
nem csak a szociáli-
san rászorulóknak van 
szüksége. Nagyon fon-
tos, hogy az életüket 
most együtt kezdő fiatal 
párok, családok is le-
hetőséget kapjanak az 
önálló lakhatásra. Ezért 

kell, hogy minél hama-
rabb elkezdődjenek a 
bérlakás építések a vá-
ros tulajdonában álló 
erőforrások felhasználá-
sával. Felállítjuk a tapol-
cai lakás ügynökséget, 
amelyik az önkormány-
zaton keresztül biztosí-
taná az esetleg üresen 
álló, magántulajdonban 
lévő lakások garanciával 
történő bérbeadását.
Egészségügyről: Azon 
fogunk dolgozni, hogy 
Tapolca és térsége lakói 
számára folyamatosan 
és stabilan rendelkezés-
re álljon a kívánt leg-
magasabb színvonalú 
egészségügyi ellátás. Ez 
sajnos most nincs meg. 
Még a 24 órás ügyeletet 
is elveszítette a város. 
Első lépésben a sürgős-
ségi ellátás lehetőségé-
nek a bővítése a megol-
dandó feladat.
Szociális ellátásról: Ha 
bárkinek nehéz helyzet-
be kerül a megélhetése, 
a családja, az egészsége, 
akkor segítségre szá-
míthat a település kö-
zösségétől. A meglévő 
intézményeink szakmai 
munkáját bővíteni fog-
juk, hogy a megelőzésre 
is nagy hangsúlyt fektet-
ve mérjük fel és szűrjük 
ki a potenciálisan rá-
szorulókat. Ezzel meg-

előzhetjük, hogy már 
kezelhetetlen helyzetbe 
kerüljenek családok.
Társasházakról: A tár-
sasházaknál, főleg a 
nagy lakás állomány-
nyal rendelkező y-oknál 
egyre sürgetőbbé válik 
a műszaki felülvizsgá-
lat, illetve a fejlesztések: 
szigetelés, nyílászárók, 
fűtés, energetika kor-
szerűsítése. Feltétlenül 
szükségesnek tartjuk és 
tervezzük, hogy az ön-
kormányzat is segítsen 
megvalósítani ezeket a 
beruházásokat erre kiírt 
önkormányzati pályáza-
tokkal, támogatásokkal. 
Dobó lakótelepről: Fon-
tos, hogy egyre inkább a 
város szerves részének 
érezzék az ott lakók. 
Fejleszteni kell a régi 
infrastrukturális rend-
szereket. A „közösségi 
házat” működtetésre 
átadjuk az ott élőknek. 
Megteremtjük a város 
katonai hagyományai-
nak méltó feldolgozását 
és emlékeinek bemuta-
tását. Ebben meghatáro-
zó partner lesz a Tapol-
cai Honvéd Kulturális 
Egyesület.
Diszelről: Diszelnek 
visszaadjuk az önállósá-
gát, hogy intézhessék a 
helyi ügyeiket. Ennek a 
megvalósítása egy terü-

leti rész önkormányzat 
létrehozásával lehetsé-
ges, amelyet a képvise-
lő testület megalaku-
lásakor a szervezeti és 
működési szabályzat 
elfogadásával létreho-
zunk. A területi részön-
kormányzat megkapja a 
művelődési házat is, és 
a működését ő határoz-
za meg és koordinálja. 
Biztosítjuk az itt élők 
számára is a helyi járat 
működését.
Utakról, járdákról: Sok 
a rossz minőségű út, jár-
da, parkoló, ezért egy át-
fogó felmérést készítünk 
és a felújítást eszerint 
tervezzük. Természete-
sen a saját források mel-
lett a közösségi pályá-
zatok adta lehetőségek 
kihasználására kiemelt 
figyelmet fordítunk. 
Turizmusról: Tapolcá-
nak a térséggel közös 
megjelenés szükséges 
a turisztikai piacokon. 
Fontos szempont, hogy 
a turizmust úgy kell 
szervezni és fejleszteni, 
hogy az itt élők minden-
napi életét ne lehetetle-
nítse el. A legrövidebb 
időn belül gondoskod-
nunk kell a városi strand 
téli használatához szük-
séges fejlesztésekről, 
vagy a tanuszoda mi-
előbbi felépítéséről. 

Sibak András az Élhetőbb Városunkért Egyesület 
polgármesterjelöltje

1.-es vk: Takács Lajos
Dobó Lakótelep: A Do-

bó-lakótelep az elmúlt 
években nagymértékű 
átalakuláson ment ke-
resztül és ezzel fel kell 
venni a ritmust. Ezért a 
lakótelepnek egy friss és 
a változásokhoz könnyen 
alkalmazkodó fiatal len-
dületes képviselőre van 
szüksége. Azt a folyama-
tot akarom erősíteni, hogy 
egyre inkább a város szer-
ves részének érezzék ezt a 

városrészt is az itt lakók. 
Ezért is feltétlenül szüksé-
ges a helyi-járat mielőbbi 
teljes körű működése, ami 
nem lehet anyagi kérdés 
és nem lehet átmeneti. A 
meglévő ligetes jelleget 
meg kell őrizni, jelenleg ez 
a város egyik legzöldebb 
része. A közösségi „há-
zat” működtetésre átadjuk 
a lakótelepen élőknek és 
ehhez természetesen erő-

forrásokat is biztosítunk. 
A városrész katonai ha-
gyományait őrizni fogjuk! 
Bízom benne, hogy ebben 
meghatározó partner lesz 
a Tapolcai Honvéd Kul-
turális Egyesület. KERT-
VÁROS: Jelenleg a 1.-es 
választókerületi kertvárosi 
nincs képviselete. Fő cé-
lom ezen változtatni és az 
itt élő emberek problémá-
ját meghallgatni. Ehhez 

folyamatos személyes kap-
csolattartást fogok lehe-
tővé tenni Fontos pont a 
Piac kínálatának bővítése 
és fejlesztése Célom a kert-
városi utcák rendezettsé-
gének fenntartása, szükség 
esetén további zöld terü-
letek fejlesztése LEGYÉL 
TE is A VÁLTOZÁS része-
se! Június 9.-én keresd az 
ÉLVE logót!

2.-es vk: Rokob Tibor
Azért indultam képvise-
lő-jelöltjeként az ÉLVE 
színeiben, mert a déli 
városrész lakójaként na-
gyon bántja a szemem, 
hogy ilyen közel a város 

szívét jelentő Malom-tó-
hoz ennyire elhanyagolt, 
magára hagyott Tapolca 
egyik legpatinásabb kör-
zete. Úgy vélem, hogy 
Tapolca ezen része sokkal 
több figyelmet és megbe-
csülést érdemelne. Nem 
szeretném elfogadni azt 
a „jóvanazúgy”-féle gon-
dolkodást, ami jelenleg 
ezt a városrészt jellemzi. 
Kihasználatlan parkok, 
lézengő fiatalok, széteső 
házak, gazos járdaszige-
tek mindenütt. Ehelyett 
működő boltokat és ven-
déglátóhelyeket, kulturált 

szórakozási lehetőséget, 
és mindehhez megfelelő 
mennyiségű és minőségű 
kulturális programot sze-
retnék itt látni. Úgy segí-
teni az embereket, hogy 
idővel egy jobb, élhetőbb 
Tapolcán találják magu-
kat! Az Élhetőbb Városun-
kért Egyesület tagjaként 
azon szeretnék dolgozni, 
hogy az itt lakók örömére 
a körzet ne csak külsejé-
ben, hanem program kí-
nálatában is megújuljon. 
LEGYÉL TE is A VÁLTO-
ZÁS részese! Június 9.-én 
keresd az ÉLVE logót!

3.-as vk: Kovács Gabriella
Kulcsfontosságú, hogy 
a 3-as választókerület 
továbbra is biztonságos, 
fokozottabban rende-
zett városrész legyen. 
Lényeges a közösségi 

terek tisztaságának, kar-
bantartásának biztosí-
tása. Elengedhetetlen 
az autóbusz pályaud-
varon az árnyékot adó 
napvitorlák elhelyezése 
és ivókút létesítése. Cé-
lom a város természeti 
-, környezeti -, kultu-
rális értékeinek megőr-
zése. Kiemelten fontos 
a lakossági igények tá-
mogatása, az itt élők 
ügyeinek képviselete. 
LEGYÉL TE is A VÁL-
TOZÁS részese! Június 
9.-én keresd az ÉLVE 
logót!
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4.-es vk: Takács Gábor
Az Élhetőbb Városunkért 
Egyesület színeiben indu-
lok a 4. számú választóke-
rületben képviselőjelölt-
ként. Célom, hogy a város 
további terjeszkedését ne 
gátolják északi irányban 

és a Kertváros nyugalmát 
naperőműves iparterület 
ne tegye lehetetlenné. Ez 
azt jelenti, hogy nemet 
mondunk a naperőmű 
birodalomnak! Külön 
köszönet a kertvárosi la-
kóknak, akik bátran el-
mondták véleményüket, 
és megálljt parancsoltak 
a giga naperőműnek! 
Sok minden elindult az 
elmúlt öt évben, de a kö-
vetkező ciklusban még 
tovább javítjuk a Kertvá-
ros élhetőségét! A Pacsir-
ta utca vízelvezetését meg 
kell oldani úgy, hogy az 
újra aszfaltozás is jó mi-
nőségű legyen. A Kertvá-

rosban a még szükséges, 
de nem megvalósult jár-
daépítés folytatását to-
vábbra is kezdeményezni 
fogom. Gyalogátkelőhely 
létesítésével szeretném a 
József Attila utca, Pacsir-
ta utca gyalogos forgal-
mát segíteni. Továbbra 
is nyitottan várom az itt 
lakók megkereséseit, kér-
déseit, kéréseit. Együtt 
semmi sem lehetetlen, 
tegyük élhetőbbé város-
unkat! Ehhez kérném a 
támogatásukat a követke-
ző ciklusra! LEGYÉL TE 
is A VÁLTOZÁS részese! 
Június 9.-én keresd az 
ÉLVE logót!

5.-ös vk: Sibak András
Az 5-ös választókerületben 
az Élhetőbb Városunkért 
Egyesület jelöltjeként indu-
lok. Ennek a városrésznek 
a legnagyobb problémája, 
hogy átjáróként működik a 
városközpont és a legsűrűb-
ben lakott keleti városrész 
között. Az itt élők nyugal-
mát ez folyamatosan zavar-
ja. Ilyen a Bem apó utca, a 
Móricz Zsigmond utca és 
a Csobánc utca. Fontosnak 
tartom, hogy az ott élőkkel 
egyeztetett eszközökkel, 
módszerekkel csökkentsük 

ezt a hatást. A Bem utcát 
olyan gyalogos sétánnyá 
fejlesztenénk, hogy az ott 
lakók is azt érezzék, hogy 
a város kiemelt részén él-
nek. A zöldterületekre, a 
környezet karbantartására 
folyamatosan figyelünk. Az 
átjárókban, zsákutcákban 
is. Ezt kiterjesztenénk a déli 
városrészre, a déli elkerülő 
útig. A járdák, utak, parko-
lók állapotát felmérjük és a 
felújítását egy városi ütem-
terv szerint végeznénk. 
Támogatnám, ahol lehet, a 
parkolóhelyek felfestését, 
mert ezzel rendezettebbé 
válhatna a parkolás ezekben 
az utcákban. Számomra lé-
nyeges, hogy rendszeresen 
tudjunk személyesen is ta-
lálkozni a helyben felmerült 
közösségi vagy egyéni prob-
lémák megbeszélésére, a 
megoldás közös keresésére. 
LEGYÉL TE is A VÁLTO-
ZÁS részese! Június 9.-én 
keresd az ÉLVE logót!

6.-os vk: Fülöp Lászlóné 
Anita A 6-os választó-

kerületben az Élhetőbb 
Városunkért Egyesület 
jelöltjeként indulok. Az 
Y-i házak rezsicsökkentő 
felújítására minél hama-
rabb sort kell keríteni, 
mert az fenntartható-
sága egyre nehezebbé 
válik. Növelni kell a szo-
ciális bérlakások szá-
mát és átláthatóbbá kell 
tenni a hozzájutást. Sok 
rászoruló nem képes a 
piaci lakbéreket kifizet-

ni, de az életüket kezdő 
fiataloknak is szükségük 
van bérlakásra. A gyer-
mek és családvédelmi 
ügyekre jelentős figyel-
met fordítok, az embe-
rek szociális helyzete, a 
segítségnyújtás mindig 
is érdekelt. Emellett az 
állatvédelem is fontos 
számomra. LEGYÉL TE 
is A VÁLTOZÁS része-
se! Június 9.-én keresd 
az ÉLVE logót!

7.-es vk: Horváth József
Az 7-es választókerü-
letben az Élhetőbb Vá-

rosunkért Egyesület je-
löltjeként indulok. 1998 
Novembere óta élek 
Tapolcán családommal. 
Többkötetes író, költő 
vagyok 1998 óta 14 kö-
tetet adtam ki. A keleti 
városrész azért fontos, 
mert a város lakosságá-
nak több mint 10 %-a itt 
él. Lényegesnek tartom 
a helyi járatok hétvégi 
és esti közlekedésének 
visszaállítását, Tapolca 

egészségügyi helyzeté-
nek és a beteg ellátásának 
javítását. Figyelemmel 
kísérem, meghallgatom 
az állampolgárok elkép-
zeléseit, érdekeit és a vá-
rosunkért tett javaslata-
it. A Barackos lakópark 
még folyamatos figyel-
met, fejlesztést igényel.  
LEGYÉL TE is A VÁL-
TOZÁS részese! Június 
9.-én keresd az ÉLVE 
logót!

8.-as vk. Sárközi Áron
Az Élhetőbb Városunkért 
Egyesület diszeli képvise-
lő-jelöltje. Családommal 
születésem óta Diszelben 
élek. Általános iskolai ta-
nulmányaimat Tapolcán 
végeztem. Szakmámat a 
Széchenyi István Baptis-
ta Technikum, Szakképző 

Iskola és Gimnáziumban 
szereztem meg. Területi 
rész önkormányzatot kell 
létrehozni, hogy Diszel 
önállósága megvalósul-
hasson. Célom, hogy a 
diszeli művelődési házat, 
amelyet társadalmi mun-
kában építettek az előde-
ink, ismét visszakapja a te-
lepülésünk. Állítsuk vissza 
a helyi járatot, mert ez 
fontos az itt élők számára. 
A felmerülő problémákat 
közös erővel fogjuk meg-
oldani a Diszelben lakók-
kal. Beszéljenek a tettek és 
ne csak a szavak! LEGYÉL 
TE is A VÁLTOZÁS része-
se! Június 9.-én keresd az 
ÉLVE logót!

FÜGGETLEN ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐJELÖLTEK

Décsey Sándor vagyok, 
Tapolcán születtem és 
nőtem fel. Feleségem-

mel és 3 gyerekemmel 10 
évvel ezelőtt költöztünk 
haza. Azóta a Wass Albert 
Könyvtár és Múzeum 
igazgatójaként dolgozom. 
2015 óta önkormányza-
ti képviselőként is részt 
vállalok a város közéleté-
ben, 2 éve függetlenként. 
Így szeretném folytatni a 
munkát, ideológiai szekér-
táborok nélkül, minden a 
körzet, a város, az itt élők 
szempontjából támogat-

ható ügy mellé odaállva. 
Hiszem, hogy egy ekkora 
közösségben eredménye-
sen lehet tevékenykedni 
szellemi, politikai csopor-
tokhoz tartozás nélkül is.
Az elmúlt években sok 
fontos fejlesztés történt 
a körzetben (pl. Juhász 
Gyula utcai nagyparkoló 
teljes aszfaltozása, csapa-
dékvíz elvezető rendszer 
megkezdése, kamera-
rendszer bővítése), ezen 

az úton szeretnék tovább 
haladni.
Legfontosabb terveim a 
következő 5 évre:
- Csapadékvíz elvezető 
rendszer kiépítésének foly-
tatása a déli városrészben,
- Térfigyelő kamerarend-
szer további bővítése,
- Rossz állapotú utcák bur-
kolatának javítása, cseréje 
(pl. Móricz Zsigmond u., 
Kereszt u., Toldy Miklós u.)
- Kertvárosi utcák közleke-

dési rendjének átgondolása 
a lakosság bevonásával, 
átmenő forgalom korláto-
zása,
- Magyar Közút 
Zrt-nél a körforgalmak 
burkolatcseréjének szorgal-
mazása,
- Egry utcai játszó-
tér fejlesztése, Simon Ist-
ván utcában pihenőpark 
kialakítása.
Szívvel és ésszel a körze-
tért, a városért!



8    TAP     LCAI ÚJSÁG FÜGGETLEN JELÖLTEK 2024. május 31.

Kedves Tapolcaiak, Tisz-
telt Választópolgárok!
Hepp Tamás vagyok, je-

lenleg fegyveres vagyon-
őrként dolgozok. Nős 
vagyok, felségem peda-
gógus egy leányunk van. 
Előző munkahelyemen 
Tapolca Város Önkor-
mányzatánál dolgoztam 
közel 7 éven keresztül 
közterületen Településőr-
ként. Céljaim: 
A Nagyboldogasszony Ált. 
Isk. tűzfalára nagyméretű 
vallási témájú képzőmű-
vészeti alkotás kivitelezése 

(vallásturizmus erősítése). 
Szkanderverseny vagy 
könnyű, komolyzenei elő-
adások lebonyolítása a 
szökőkútra épített mobil 
színpadon, déli városka-
punál rendezvénysátor-
ban küzdősport bemu-
tató, verseny rendezése. 
Fogadóóra bevezetése. 
Közvilágítás idejének 
módosítása. Utak, jár-
dák felújítása, méhlege-
lők kialakítása. Parkoló 

állásoknál nagyság növe-
lése, ferdeszögű parkolók 
létrehozása. Gyalogátke-
lőknél lévő kandeláberek 
világítótestjeinek lecseré-
lése nagy teljesítményű 
sárga fényű lámpatestek-
re. Baba-mama hinták 
létesítése a játszótereken. 
„Házszám életet ment” 
kampány erősítése. Ren-
dezvények zajhatásának 
csökkentése. Vállakozók 
valamint szépkorúak 

báljának megrendezé-
se. Polgárőrségnek drón 
vásárlása, kamerarend-
szer bővítése. Városköz-
pontban a kapualjak vi-
lágításának megoldása, 
kandeláberekre virágok ki-
helyezése. Fontos, kiemelt 
feladatomnak tartom, 
hogy a költségvetésből a 
3-as számú választókerü-
letre jutó teljes pénzösszeg 
a választókerületen belül 
legyen felhasználva.

Tisztelt Választópolgárok! 

Horváth Gábor vagyok, az 
Önök bizalmából 2019-től 
képviselője az 1. válasz-
tókerületnek. Elért ered-
mények: Új közvilágítás 
kiépítése, gépjármű par-
kolók felújítása, bővítése, 
új parkolóképítése, csapa-
dékvíz elvezetése földalatti 
gerinc kiépítésével, játszó-
terek és sportlétesítmények 
építése,bővítése, Sebronba 
bevezető út aszfaltozása, 

új forgalmi rend kialakí-
tása, napelemes világítás 
a TelekiPál utcában, par-
kolóhelyek kialakítása a 
Bajcsy-Zsilinszky utcában.
Tervek a következő öt évre: 
A Dobó városrészben kert-
helyiség a közösségi ház 
mögött, kombináltsportpá-
lya a Billege utcában, köz-
világítás kiépítése a Lesence 
utcában, Viszló és Stadion 
utcákaszfaltozása, Katonai 

Emlékhely kialakítása, kö-
zösségi ház a jelenlegi óvoda 
helyén, a voltnőtlenszálló 
és HEMO önkormányzati 
tulajdonba vétele (laká-
sok, könyvtár, rendezvény 
ésházasságkötő terem, étte-
rem). Sebronban, közvilágí-
tás kiépítése, szilárdburkola-
tú út hosszabbítása.Sümegi 
úti és kertvárosi részben já-
rási székhelyhez méltó ter-
melői piac kialakítása, új 

parkolásirenddel, zöld kör-
nyezet átfogó megújítása, 
valamint az utcák közleke-
dési rendjének felülvizsgá-
lata azérintett lakosság be-
vonásával, Géza fejedelem 
út aszfaltozása. Számítva 
további bizalmukra, az el-
következendő öt évben is 
szeretném szolgálni Önö-
ket és képviselni a kerüle-
tet Tapolca Város Önkor-
mányzatában!

Tóth Bálint vagyok, Di-

szel független képvise-
lőjelöltje. A 2019-es ön-
kormányzati választások 
óta - az Önök szavazata-
inak hála – szolgálhatom 
a városrészt. Az elmúlt 
években számos területen 
sikerült eredményeket el-
érnünk együtt. Korábbi 
választási ígéretemben a 
Mező utca aszfaltozása 
szerepelt, mely mellé még 
sikerült a Berek utca ed-

dig sáros, poros szakaszai 
mellett a Móra Ferenc 
utca északi felét szilárd út-
burkolattal ellátni. A Der-
kovits Gyula utca szinte 
használhatatlan járdája 
felújításon esett át. A ko-
rábbi terveket meghaladó 
módon felújításra került a 
Csobánc Kultúrház. A be-
járati úti buszmegállóban 
fedett szín védi a várako-
zókat. A temető új kerítést 

kapott, az útja felújításra 
került. A megrongálódott 
“Muki” híd kisebb csaták 
árán, de újra használható-
vá vált. Elkezdődött a tér-
figyelő kamerák telepíté-
se, melyek a településrész 
jelenlegi biztonságát hi-
vatottak hosszútávon ga-
rantálni. A leltár nem tel-
jes, de minden befejezett 
projekt új hiányosságokat 
tárt fel. Botár Árpád utca, 

a diszeli kulturális szer-
vező hiánya, egy fittpark 
iránti igény, meglévő kö-
zösségi tereink állapota, 
stb. A számos elvégzendő 
feladat, a jóra, szépre való 
törekvés indított arra, 
hogy a 2024. június 9. vá-
lasztáson újra kérjem az 
Önök, a diszeliek támo-
gatását! Üdvözlettel: Tóth 
Bálint, független képvise-
lőjelölt

Tisztelt olvasóink, nézőink!
Június 5, 6, 7, 8 -án a Tapolcai Városi Televízió adásaiban egészen a választás napjáig sugározzuk a polgármesterjelöltek és a képvi-
selőjelöltek bemutatkozóit. (Természetesen azokét, akik felhívásunkra éltek az ingyenes lehetőséggel) A helyi polgármesterjelöl-
tek 20-20 percben, az önkormányzati képviselőjelöltek 5-5 percben kaptak bemutatkozási lehetőséget. A május 29-i élő polgármes-
teri vitát szintén május 5-e és 8-a között ismételjük a városi televízió reggel 8 és 18 órakor kezdődő adásaiban. /Tapolcai Média/




